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Univerzita Karlova v Praze                                                                V Praze dne 18. 12. 2014  
Právnická fakulta 
 

Zápis z jednání kolegia děkana (KD) konaného dne 18. 12. 2014 
 
Přítomni: děkan Kuklík, proděkani Beran, Damohorský, Dvořák, Chromá, Prášková, 

Skřejpek, Tomášek, tajemník Hřebejk, předseda AS PF UK Wintr, 
místopředsedové AS PF UK Říha, Staša 

 
Přizvána ing. Vaňková (k bodu ad II./7.) 
 
Program:   

I. Kontrola zápisu ze zasedání KD dne 11. 12. 2014 
II.  Různé 

 
Ad I. 
   KD provedlo kontrolu zápisu z jednání KD dne 11. 12. 2014; tajemníkovi zaslané 
připomínky byly do textu zapracovány. Konečná verze zápisu bude standardním způsobem 
rozeslána a zveřejněna. 
 
Ad II. 
1. Děkan: 

- jmenoval členem KD Michala Říhu, místopředsedu AS PF UK 
- zasedání KD bude vždy v termínech zasedání AS PF UK od 13,30 do 15,30 hod., tj. 21. 

1. 2015, 5. 3. 2015, 2. 4. 2015, 14. 5. 2015 a 25. 6. 2015. Další termíny zasedání KD 
budou určeny v lednu 2015 

2. proděkan Beran: 
- informoval o složení evaluační komise - za AS PF UK V. Honusková, J. Horký, M. Říha, 

M. Tuláček, za děkana K. Beran, M. Chromá, M. Skřejpek. Předsedou je děkan. Jednání 
je svoláno na 6. 1. 2015 od 14 hod., na toto jednání budou přizváni S. Potěšil a A. 
Votýpková. Jednání bude zaměřeno na proběhlou i budoucí anketu hodnocení výuky a 
náměty pro novelizaci univerzitního předpisu 

- opětovně prezentoval interpretační pravidlo, že splnění studijních povinností pro 
připuštění ke zkoušce kontroluje SIS, nezapsaná splněná povinnost v indexu není 
důvodem k nepřipuštění ke zkoušce; povinnost mít v pořádku index však vyplývá ze 
závazných předpisů.     

3. proděkan Damohorský: 
- informoval o dalším postupu v plánování případných stáží pro studenty University of San 

Francisco v ČR, který by měl nahradit dosavadní projekt letních škol USF. 
- informoval o podnětu pro RUK ohledně možnosti zapojit UK jako celek do programu 

Federální studentské pomoci USA (systému půjček pro americké studenty zajišťovaného 
federální administrativou USA). Program by mohli využívat např. američtí zájemci o 
LL.M. a Ph.D. programy na PF UK v angličtině. 
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- informoval o přípravě prvních praktických stáží Erasmus pro studenty PF UK. Student 
doktorského studia Mgr. Králík by měl stáž konat u United Nations Office ve Vídni, 
studentka magisterského studia Tereza Dleštíková v právní praxi v Madridu. 

- spolu s proděkanem Beranem předložil k projednání první pracovní návrh opatření 
děkana o rozhodování o žádostech o účelová stipendia ze stipendijního fondu PF UK. KD 
se s materiálem seznámilo s tím, že na začátku roku 2015 bude dopracováno konečné 
znění opatření a postoupeno též k projednání AS PF UK 

- předložil písemný podklad o uspořádání regionálního finále European Law Moot Court 
Competition (ELMC) ve dnech 19. – 22. 2. 2015 na PF UK včetně finančního zajištění. 
Z podkladů vyplývá, rozpočet PF UK bude touto akcí zatížen cca 20 až 30 tisíci Kč, 
s čímž KD souhlasí  

4. proděkanka Chromá: 
- v písemné podobě předložila teze koncepce vizuální identity PF UK; písemný podklad 

okomentovala. KD souhlasí se zpracováním koncepce včetně požadavků na novou 
podobu znaku PF UK tak, aby takový materiál mohl být součástí zadávací dokumentace 
pro profesionálního (design) zpracovatele manuálu vizuální identity PF UK (písemný 
podklad obsahuje harmonogram do září 2016 a tvoří přílohu tohoto zápisu).  

5. proděkanka Prášková: 
- připraví s dr. M. Urbanem odpověď na dopis rektora UK z 26. 11. 2014 ohledně 
„juniorské univerzity“   

6. proděkan Skřejpek: 
- informoval o termínech zasedání vědecké rady PF UK: 19. 2. 2015, 16. 4. 2015, 11. 6.  

2015 (vždy od 14 hod.)  
7. proděkan Tomášek: 

- předložil pozvánku a program česko – korejské konference, která proběhne na PF UK  
dne 13. 1. 2015 a informoval o organizačním zabezpečení této akce; KD souhlasí 
s objednání cateringu u Menzy Právnická v ceně cca 15 000 Kč (bez DPH) 

- předložil seznam deklarace záměrů SVV na rok 2015, které oddělení vědy ve stanoveném 
termínu obdrželo. Uvedl, že definitivní výše prostředků na soutěž SVV pro rok 2015 není 
dosud známá, ale podle doporučení RUK by se celkový objem těchto prostředků měl 
pohybovat na 70% letošního roku (cca 3 340 000 Kč). 

  KD proto stanovilo pořadí navržených projektů. Při výběru byl zohledněn počet 
doktorandů v řešitelském kolektivu, mezioborová, popř. mezinárodní spolupráce, jak bylo 
uvedeno ve schváleném Organizačním zabezpečení účasti PF v soutěži SVV pro rok 2015 
s tím, že některé položky i v těchto projektech byly kráceny. Předběžně schválilo 8 
projektů a 6 konferencí s celkovým finančním objemem 4 860 000,- Kč s tím, že u všech 
těchto projektů bude dodržen počet deklarovaných doktorandů.  

  Další (nezařazené, nadlimitní) projekty („Efektivita justičního systému v právním státě“ a 
„Právní rámec flexibilního zaměstnávání v ČR“) budou vedeny „pod čarou“.  

   K problematice financování SVV se KD vrátí a pro vyhlášení příštího kola na rok 2016, 
které by mělo proběhnout už formou soutěže, budou kritéria rozšířena (např. splnění 
navrhovaného přínosu pro fakultu, počet bodů RIV). 

8. Tajemník: 
- informoval, že dne 16. 12. 2014 byl protokolárně předán objekt bývalé mensy Na 

Větrníku a přilehlé pozemky Správě budov a zařízení UK (SBZ) s tím, že veškeré příjmy 
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a výdaje, spojené s těmito nemovitostmi do 30. 11. 2014 včetně, půjdou za PF UK, od 1. 
12. 2014 za SBZ s výjimkou tzv. energetického štítku, který zajistí PF UK do 31. 12. 
2014 

- informoval o žádosti Jiřího Přenosila (A UK) o prodloužení zápůjčky busty Hermanna-
Otavského pro potřeby zhotovení její kopie do konce února 2015; KD nemá námitek 

   - informoval o předložení provozního řádu posilovny, aerobic sálu a šatny, který by měl 
být vydán jako opatření děkana s účinností k 16. 2. 2015 (začátek letního semestru) 

- na jednání KD 8. 1. 2015 bude k představení pozván Mgr. Sojka, vedoucí studijního 
oddělení 

- informoval o rozhodnutí děkana,  že s  účinností od 1. 1. 2015 přechází pan Mgr. Jaroslav 
Prouza z funkce vedoucího studijního oddělení na funkci samostatného referenta a bude 
zařazen do oddělení pro profesorské, habilitační a rigorózní řízení. Náplň práce Mgr. 
Prouzy bude tvořit agenda celoživotního vzdělávání, SVOČ a studentských cen.  
Mgr. Prouza bude od 1. 1. 2015 sídlit v kanceláři číslo 24 v přízemí fakulty a bude 
dosažitelný na pevné telefonní lince 243. Jeho emailové spojení zůstává zachováno. KD 
vyslovilo Mgr. Prouzovi poděkování  za všechno dobré, co vykonal pro studijní oddělení 
a PF UK jako celek. 

- k návrhu tajemníka KD souhlasí s přiznáním odměny u příležitosti pracovního výročí 
Prof. JUDr. Aleně Winterové, CSc. podle kolektivní smlouvy UK 

 
9. KD souhlasí s přiznáním účelových stipendií: 

- Michaela Handrejchová za asistenci při studiu (dopis kvestorky čj. 13798/14-IPSC) ve 
4. čtvrtletí 2014, ve výši 5 040 Kč (refundováno R UK) 

- Klára Kolomazníková za asistenci při studiu (dopis kvestorky čj. 13798/14-IPSC) ve 
4. čtvrtletí 2014, ve výši 2 100 Kč (refundováno R UK) 

 
10. KD souhlasí se zapůjčením místností (prostor): 

pro RUN CZECH  
- prostor  šatny a vstupní haly dne 28. 3. 2015 od 6 do 18 hod. pro potřeby Firemního ½ 

Maratonu Praha s podmínkou, že bude zajištěna bezpečnost a majetek účastníků běhu 
a po skončení akce bude prostor uklizen a uveden do původního stavu. Prostor bude  
poskytnut za komerční pronájem jako v minulém roce.    

11. KD souhlasí s následujícími zahraničními cestami učitelů PF: 
- doc. Bílková, 7. - 10. 1. 2015, UNI Amsterdam, Cost Meeting, veškeré náklady 

hrazeny z jiných zdrojů, pojištění má vlastní 
- Dr. Handrlica, 25. - 28. 2. 2015, UNI of Eastern Finland - Joensuu, konference, PF UK 

hradí pojištění, cestovné, stravné a vedlejší výdaje hrazeny z P 06, ostatní z jiných 
zdrojů 

- Dr. Chromá, 23. - 27. 6. 2015, UNI Geneve, konference Transius 2015, PF UK hradí 
pojištění, ostatní náklady hrazeny z P 06 

 

Zapsal JUDr. Jiří Hřebejk, tajemník fakulty 
Schválil Prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., děkan fakulty 
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Příloha  

Zahájení prací na nové koncepci vizuální identity PF UK 
 
V souvislosti s pokračujícími pracemi na jednotném vizuálním stylu Univerzity Karlovy a 
v návaznosti na něj je nezbytné zpracovat jednotný grafický styl Právnické fakulty (spolu se 
změnou stávajícího znaku), který výrazně podpoří pozitivní (nejen vizuální) vnímání fakulty, 
ale také pomůže její prezentaci ve směru k a) uchazečům, b) studentům, c) zaměstnancům, d) 
absolventům, e) právnické obci, f) neprávnické veřejnosti včetně médií. 
 
I. Jednotný vizuální styl zasahuje několik rovin: 

1. Fakultní logo a logotyp – jeho vzhled (design, barva) a pravidla použití 
ovlivňují všechny další roviny. 

2. Zpracování základní grafické podoby – šablon – pro veškeré fakultní tiskoviny, 
tj. umístění a barva znaku PF a UK, „fakultní“ barva nebo barvy (vizitky, 
úřední obálky, hlavičkový papír, tištené letáky, brožury atd.), elektronické 
šablony pro upoutávky (bannery), letáky, brožury, powerpointové prezentace 
apod. Výsledkem pak není, že všechny tyto materiály vypadají stejně, pouze, 
že jsou snadno identifikovatelné s naší fakultou, funkční a vzhledné. Stanovují 
se zpravidla pouze jednotící prvky. 

3. Grafická adaptace fakultní webové stránky.    
II.  Základní krok je zpracování požadavků (co chceme) v kontextu již platných pravidel 

UK. Změny mohou být pojaty šířeji, či úžeji, nicméně platí, že o čím komplexnější práci 
se jedná, tím může být vnitřně promyšlenější a výsledek lepší. 

III.  Na to naváže oslovení a cenová poptávka grafických studií. UK přislíbilo své finanční 
zapojení při změně našeho loga. Pokud by bylo vybráno grafické studio jiné, než má 
nasmlouvané UK, bude muset probíhat těsná spolupráce mezi „naším“ a univerzitním 
grafickým studiem. Je výhodné naši vizuální identitu připravit tak, aby ladila s identitou 
univerzitní, neboť samotná Univerzita Karlova je prezentačně silnější a je tak vhodné, 
aby byly styly propojitelné. 

IV.  Časový harmonogram: 
1. Zpracování základní koncepce:    červen 2015 
2. Koncepce předložena k fakultní diskusi:   červenec-říjen 2015 
3. Finalizace zadání:      listopad 2015 
4. Výběr grafického studia (způsob výběru / soutěže bude záviset na finanční 

náročnosti zadání):      prosinec 2015  
5. Zpracování projektu:     leden-červen 2016 
6. Úprava fakultních tiskovin a webu podle nových pravidel:   

červenec-září 2016 
 
 
Argumenty, proč je žádoucí změnit fakultní znak: 
 
Současný znak používaný naší fakultou nevyhovuje jednak dnešním nárokům na propagaci a 
nezapadá do vizuální koncepce přijaté, a tedy prosazované, rektorátem. 
 
Při použití samotného fakultního znaku je výsledný efekt málo výrazný a nezajímavý. Neplní 
tak zcela svůj účel. Při použití spolu se znakem univerzity - které předpovídá návrh 
jednotného vizuálního stylu UK a který je pro nás prezentačně zajímavější především v 
zahraničí - pak výsledek není esteticky příjemný (viz obr. dole).  
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Nevýhodu může představovat též černobílé provedení znaku, které ztěžuje jeho vizuální 
atraktivnost. Znak je pak často používán v bílé variantě, kdy působí lépe, avšak používání 
inverzní verze by mělo být spíše umírněné. V případě zájmu však profesionální grafik dokáže 
vypracovat i atraktivní černobílé logo. 
 
Skutečnost, že stávající znak není v souladu se směřováním jednotné univerzitní prezentace, 
prokazuje též vyjádření rektorátu ohledně našeho znaku, kdy „znak fakulty si jistě zasluhuje 
úpravu“. Rektorát v této oblasti též přislíbil podporu finanční.  
 
Řešit fakultní prezentaci má jistě smysl se záměrem dlouhodobého trvání vytvořeného řešení. 
Toho lze docílit nejlépe tím, že bude kompletní a tedy celkově ucelená a provázaná. V 
současnosti má smysl navázat toto směřování na aktuální činnost a výstupy rektorátu, neboť 
soulad s jednotným vizuálním stylem univerzity je jednak krokem racionálním, ale také 
rektorátem očekávaným.  
 
Nová vizuální identita fakulty, která by se odvíjela od nového znaku je tak krokem sice 
nekonzervativním, avšak rozumným a přínosným. Největšími tlaky na změnu znaku jsou 
důvody estetické a především soulad s jednotným vizuálním stylem Univerzity Karlovy.  
 
Přípravu vizuálního stylu při zachování stávajícího znaku nelze doporučit. Jednalo by se o 
polovičaté řešení, které by nestálo za investici peněz, neboť by nemohlo být dlouhodobé. 
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